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REPUBLIKA HRVATSKA 

GLAZBENA ŠKOLA U VARAŽDINU 

Kapucinski trg 8, Varaždin 

KLASA: 007-04/25-01/1 

URBROJ: 2186-147-01-25-3 

Varaždin, 8. siječnja 2025. 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK - ZAKLJUČCI 

 

s konstituirajuće (prve) sjednice Školskoga odbora Glazbene škole u Varaždinu, održane           

8. siječnja 2025. godine, s početkom u 16,00 sati, u Glazbenoj školi u Varaždinu, Kapucinski trg 8, 

Varaždin  u Zbornici Škole. 

 

Prisutni:   David Vuković, mag. mus – iz reda nastavnika i stručnih suradnika 

    Ninoslav Plantak, prof. – iz reda nastavnika i stručnih suradnika 

    Petar Prepelić, prof. savjetnik - iz reda radnika 

Marko Drenovački  – iz reda roditelja 

 

Ostali prisutni:   mr.sc. Davor Matačić, ravnatelj 

    Sunčana Medved, tajnica - zapisničarka 

 

Odsutni: nema 

 

Ravnatelj Glazbene škole u Varaždinu Davor Matačić pozdravio je sve prisutne te predložio 

sljedeći dnevni red: 

 

1. Izvješće o imenovanim članovima Školskog odbora 

  Izvjestitelj: predsjedavatelj sjednice 

2.   Verificiranje mandata imenovanih članova Školskog odbora 

  Izvjestitelj: predsjedavatelj sjednice 

3.   Izbor predsjednika i zamjenika predsjednika Školskog odbora 

  Izvjestitelj: predsjedavatelj sjednice 

4.  Izvještaj o poduzetim mjerama temeljem Protokola o kontroli ulaska i izlaska u        

  školskim ustanovama od 2.1.2025. 

  Izvjestitelj: Davor Matačić, ravnatelj 

5.   Zapisnik i rješenje temeljem nadzora prosvjetne inspekcije 

  Izvjestitelj: Davor Matačić, ravnatelj 

 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

I. 

 Davor Matačić je pročitao odluke o imenovanju članova Školskog odbora iz reda nastavnika i 

stručnih suradnika, iz reda radnika te iz reda roditelja, a imenovani članovi su: 

 -  nastavnici David Vuković i Ninoslav Plantak iz reda nastavnika i stručnih suradnika; 

 -  nastavnik Petar Prepelić iz reda radnika 

 -  Marko Drenovački iz reda roditelja. 

 Ravnatelj je naveo kako od strane Osnivača nije zaprimljeno rješenje o imenovanju tri člana 

Školskog odbora te se Školski odbor konstituira sukladno čl. 49. Statuta Glazbene škole u Varaždinu 
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obzirom na istek mandata prošlog saziva Školskog odbora te na rok od 15 dana od dana imenovanja 

većine članova Školskog odbora, odnosno 4 imenovana člana. 

 Nakon toga je predložio, sukladno odredbi članka 49. st. 2. Statuta Glazbene škole u 

Varaždinu, da sjednicu do izbora predsjednika Školskog odbora vodi najstariji član Školskog odbora 

što su svi prisutni članovi jednoglasno prihvatili.  

 

II. 

 Ravnatelj je dao riječ najstarijem članu Školskog odbora Ninoslavu Plantaku. 

 

 Ninoslav Plantak je preuzeo predsjedavanje sjednicom (u daljnjem tekstu: predsjedavajući) te 

utvrdio identitete svih prisutnih članova Školskog odbora čime je konstituiran novi Školski odbor u 

sljedećem sastavu: 

 

Iz reda Osnivača: nema imenovanih 

     

Iz reda nastavnika i stručnih suradnika: David Vuković, mag. mus. 

                  Ninoslav Plantak, prof. 

 

Iz reda radnika:        Petar Prepelić, mag. mus. 

Iz reda roditelja:                             Marko Drenovački 

    

  

 Mandat članova školskog odbora Glazbene škole u Varaždinu traje četiri godine i  teče od dana 

konstituiranja školskog odbora, odnosno od  08. siječnja 2025. 

 

 

III. 

 

Nakon javnog glasovanja jednoglasno je donesena sljedeća 

 

ODLUKA 

Imenuje se David Vuković, mag. mus., za predsjednika školskog odbora Glazbene škole u 

Varaždinu na mandat od četiri godine od 8. siječnja 2025. godine. 

 

  

Imenuje se Petar Prepelić, prof. savjetnik, za zamjenika predsjednika Školskog odbora Glazbene 

škole u Varaždinu na mandat od četiri godine od 8. siječnja 2025. godine. 

 

 Nakon završetka izbora predsjednika i zamjenika predsjednika Školskog odbora vođenje 

sjednice je nastavio voditi izabrani predsjednik Školskog odbora David Vuković (u daljnjem tekstu: 

predsjedavajući). 

  

 

IV. 

 Davor Matačić je sažeto naveo glavne odrednice Protokola o kontroli ulaska i izlaska u  

školskim ustanovama kojeg je Ministarstvo znanosti, obrazovanja i mladih donijelo 2.1.2025.  te  je 

naglasio kako se nije vodilo računa o specifičnostima umjetničkog obrazovanja. Posebno je istaknuo 

izuzetnu „ranjivost“ umjetničkih škola zbog održavanja individualne nastave te izvođenja nastave i u 

dvorišnoj zgradi sa posebnim ulazima u učionice. 

 Ravnatelj je izvijestio o poduzetim mjerama: angažirana je zaštitarska tvrtka sukladno čemu će 

se nalaziti zaštitar u ulaznom holu glavne zgrade cijelo vrijeme od početka do kraja radnog vremena te 

održavanja nastave. Potpuno zaključavanje nije moguće zbog održavanja individualne nastave te 

održavanja iste i u dvorišnoj zgradi s tri različita i jedina ulaza u učionice. Napose je istaknuo kako ne 

želi izlagati ulaznom prostoru niti jednog radnika škole te radnici zasad neće biti dežurni na ulazu jer 
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nitko nije školovan za takvo radno mjesto te su svi zaduženi sa svojim radnim zadacima i nema 

prostora u radnom vremenu da se zaduže i dežurstvima na ulazu. 

 Davor Matačić je naglasio kako je, prema Protokolu, potrebno imenovati sigurnosni tim, a u 

koji će biti imenovani: ravnatelj, stručne suradnice pedagoginja i psihologinja, tajnica, domar, jedan 

nastavnik te jedan predstavnik roditelja. 

 Kako je naveo ravnatelj, trenutno se čekaju ponude za prilagodbu vratiju na uspostavu 

kontrole ulazaka i izlazaka iz škole te za ugradnju kontrole pristupa i videonadzora. Na sastanku 

ravnatelja Varaždinske županije predstavnici Osnivača su naveli da će Osnivač pokriti sve financijske 

troškove sigurnosnog sustava zaštite te da škole poduzmu sve mjere sigurnosti učenika i zaposlenika. 

 Članovi školskog odbora su jednoglasno prihvatili ravnateljev izvještaj o poduzetim 

mjerama temeljem Protokola, a ravnatelj je istaknuo kako će ih redovno izvještavati o poduzetim 

mjerama, radnjama sigurnosnog tima i stanju sigurnosti u školi. 

 

 

V. 

 Predsjedavajući je dao riječ ravnatelju Davoru Matačiću. 

 

 Davor Matačić je izvijestio članove o zaprimljenoj omotnici prosvjetne inspekcije naslovljenoj 

na predsjednika Školskog odbora, a koja se odnosi na izvršeni nadzor više prosvjetne inspektorice od 

kolovoza do prosinca 2024. godine, budući da je i on kao ravnatelj zaprimio isto.   

 omotnicu te  predao zapisnik i rješenje prosvjetne inspektorice  članovima.  

 Članovi su se jednoglasno dogovorili da će navedene dokumente pročitati te će o istom 

raspravljati na sljedećim sjednicama Školskog odbora, ukoliko se ukaže potreba. 

 Ravnatelj je naveo kako će izvještavati Školski odbor o izvršenju naloženih mjera temeljem 

rješenja. 

  

 Predsjedavajući je zaključio sjednicu u 16.40 sati. 

 

  

          Predsjedavajući: 

Zapisničarka:       David Vuković, mag. mus. 

           Predsjednik Školskog odbora 

 Sunčana Medved, up. prav.            


